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Skolebestyrelsesmøde 
 
Dag og år 8. marts 2023 

Kl.  Kl. 19.00 –21.30 

Sted Makerspace 

Mødeleder Sara Pilgaard Bundgaard 

Fraværende: Frans Larsen, Susanne Larsen, elevrådet 

 
Bemærk at vi mødes med klasseforældrerådene kl. 17-18.30 i kantinen. 
Dagsorden for dette møde: 
 

• Velkomst ved skolebestyrelsesformanden. 

• Kort intro ved Jesper. 

• Drøftelse i grupper af forskellige cases. Ledelsen har cases med og har udarbejdet 
”hjælpeskema” til drøftelserne. Bestyrelsen fordeler sig i de forskellige grupper og tager 
notater på ”hjælpeskemaet”. 

• Kort opsamling: Hvad er den vigtigste pointe fra drøftelserne i grupperne? 
 
Herefter et let tapasmåltid og farvel. 
 

Skolebestyrelsen går over til ordinært skolebestyrelsesmøde fra kl. 19-21. 
 
Referat 

1.  Siden sidst (ca. 5 min.) 

Pernille orienterer om aktuelle emner. 

• Ansættelsesprocedure afdelingsleder. 

• M.m. 
 
Referat 
Ansættelsessamtalerne vedr. afdelingslederstillingen kommer til at foregå onsdag den 15/3 og 
onsdag den 22/3. Begge dage mødes vi kl. 16.00, og vi forventer umiddelbart, at der indkaldes 5 
personer til den første samtale. 
Samtale nr. 2 vil tage udgangspunkt i en case. 
Skolebestyrelsen bliver repræsenteret ved samtalerne på følgende vis: 
 
Merete kan deltage i begge samtaler. 
Jesper og Sara deltager den 15/3. Morten og Henrik deltager den 22/3.  
 
Henvendelse fra en mor vedr. skolelederens udmelding om, at der ikke blev ført fravær tirsdag på 
grund af snestormen. 
Bestyrelsen behandlede henvendelsen og Sara svarer mor. 

2. Meddelelser/orientering (ca. 5 min.) 

• Formand 

• Elever 

• Andre 
 

Referat 
Ingen øvrige meddelelser. 
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3. Opsamling på den netop afholdte forældreworkshop (ca. 30 min.) 

Vi drøfter kort, hvad vi har taget med os fra eftermiddagens møde forældrerådene: 
 

• Hvad tog vi hver især med fra eftermiddagen? 

• Hvad er det vigtigt, at vi tager med i politikken? 

• Hvordan skal processen være herfra? 
 
Referat 
Vi oplevede alle, at det var en rigtig positiv oplevelse at afholde forældreworkshop. Der var et 
superflot fremmøde, og positive tilkendegivelser fra deltagerne omkring det at mødes på denne 
måde. Der var god repræsentation fra hele skolen. 
Forældrerepræsentanter vil gerne inviteres til sådanne drøftelser af og til.  
De sagde, at de følte sig mere forpligtede til at komme, fordi de skulle repræsentere deres børns 
klasse og ikke bare sig selv, og de synes også, at det er vigtigt, at man skal melde sig til. 
 
Der kom mange gode input til, hvad der er vigtigt at få med i politikken, og der blev også 
tilkendegivet, at man også som forældre synes, at det er svært at håndtere mobning. 
 
Ledelsen udarbejder et forslag til en ny og mere overskuelig antimobbestrategi. 
 
 

4.  Evaluering af skolefoto (Ca. 30 min.) 

I 2022 besluttede skolebestyrelsen af indgå et samarbejde med et nyt skolefotofirma, Kontrafej. 
Beslutningen blev taget på baggrund af en grundig proces, hvor forskellige firmaer blev vurderet ud 
fra følgende kriterier: 
 

• Kvalitet 

• Pris 

• Datasikkerhed 

• Tilkøb 

• Adgangen til at bestille – digitalt eller på papir 
 
Bestyrelsen drøfter om skolen skal fortsætte samarbejdet med Kontrafej. 
 
Bilag: Mail fra Kontrafej 200123 
 2 prisoversigter 

 
Referat 
Morten havde forud for mødet forsøgt at undersøge firmaet Kontrafej nærmere. Det viser sig, at 
firmaets CVR-nummer er det samme som Dansk Skolefotos nummer, og direktøren er den 
samme.  
Endvidere visere Trustpilot, at de problemer med at få kontakt til firmaet opleves af mange, og at 
de ikke har fundet en bedre løsning på problemerne. 
Vi oplever, at vi er blevet lidt snydt og opsiger aftalen med Kontrafej – selvom det er flotte og lidt 
anderledes fotos. 
 
Pernille undersøger, hvilke aftaler vi kan lave med de to firmaer: 

• Appelsinfoto, Brovt. 

• Brd. Lykke. 
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5. Skoleårets planlægning – skoledagens længde og timefordelingsplan (ca. 30 min) 

Som bekendt har UVM netop udsendt nedenstående: 
 

PRESSEMEDDELELSE   ·   13. februar 2023  
Folkeskoleforligskredsen er enige om, at der også i det kommende skoleår skal være 
mulighed for at konvertere al understøttende undervisning til blandt andet 
tovoksenordninger. 
 
På Fjerritslev Skole er elever og medarbejdere blevet spurgt om, de gerne vil beholde den 
nuværende ordning med kortere skoledage. Resultatet af undersøgelsen fremlægges og 
skolebestyrelsen drøfter og beslutter, hvordan skoledagens længde skal være i det kommende 
skoleår. 
 
Pernille fremlægger endvidere på mødet forslag til timefordelingsplan for det kommende skoleår. 

 
Referat 
Vi havde en længere drøftelse af fordele og ulemper ved den kortere skoledag, de kortere pauser 
og mulighederne for 2-voksenordninger. 
 
Den fremlagte timefordelingsplan blev vedtaget med den ændring, at mellemtrinnet næste år har 4 
dage til 14.05 og én dag til kl. 13.20. 
 
Lærerne bliver bedt om fortsat at have stort fokus på den varierede skoledag og bevægelse i løbet 
af skoledagen. 
 

6. Endelig vedtagelse af forslag til høringssvar (15 min.) 

På baggrund af drøftelserne på sidste møde vedr. forslaget til en ny sammenhængende børne- og 
ungepolitik har Pernille udarbejdet et forslag til høringssvar. 

 

Bilag: Forslag til høringssvar 

 

Referat 
Det fremlagte høringssvar blev godkendt. 

 

7. Evt. (ca. 5 min) 

9. årgang har lavet en kærestevæg, som bliver fjernet. 

 

Bemærk: Mødet den 12/4 aflyses. 


